
Kære Vagter ! 

 

Der er nu gået mere end en uge, og den dejlige gade og det dejlige kvartér,  jeg har 

arbejdet i snart en menneskealder, ligner permanent en krigszone med mindst 8-10 

automatrifler, man løber maven ind i, bare man skal 2 meter hen ad gaden .  

I dag da jeg gik hjem kl. 19 var der 3 "skovvogne" på tværs i Fiolstræde, så vi går i 

zig-zag imellem vognene , afspærringerne og de tunge maver med de tunge 

automatrifler.  

Det er for meget ! 

Jeg er meget ked af at det nu anses for normalt i min by - jeg vil faktisk meget , 

meget gerne hygge mig - ikke i smug - men bare sådan helt normalt, åbent, 

fredsommeligt civilt i mine egne gader. Men det behøver Anders Fogh måske ikke - 

han har måske heller ikke brug for at se månen stå op over den dejlige ny Nørreport 

Station, når han går træt hjem fra arbejde? Gætter på at han sætter sig ind i en 

nypudset bil m/chauffør og tonede ruder. Jeg tror simpelthen at han hader hygge . 

 

Er det det billede turisterne skal se, når de 

går i det gamle latinerkvartérs gågader?   

 

Nåeh .... bare suk ! 

 


